
Betreft De Wiel

Geacht College van B & W, raadsleden en aanwezige.

lk spreek hier vandaag namêns de bewoners van de Wiel in Geffen, maar wij als bewoners
zijn niet de enige die zich grote zorgen maken orn ons historisch erfgoed "De Wiel', in
Geffen. of moeten we het maar omdopen naar "De GÍfgroene \A/iel" of nog beter ,,De

Verslonsde Wiel". Maar vooral "door de al jaren tierende blauwalg" een gevaarlijke Wiel.

Wat eens eên zo mooie historische plek was waar mênsen naar toe kwamen en genoten van
eên natuur vijver. ls na het íngrijpen van de gemeentê Maasdonk met een plan gemaakt
door studenten, ên het niet onderhouden van dit cultuur erfgoed is dit een Gifgroene vijver
geworden, waarhij het onkruicl tierig groeit.

Dit terwijl er ook rnaar liefst drie herinneringsbomen geplant zijn welke ons onder andere
doen herinneren aan de gevallenen uít de Oorlog. Of rje inhuldigíng van Koning Wíllem
Alexander "De Koníngsboom"
Deze hezoeken kun je nog steeds als je tenrnínste door het onkruid heen kunt kijken en
zolang je niet eerst bent gevallen op de (ín de winterperiode) sonrs spekgladde houten brug,
welk ook nog êêns het enige trottoir ís waar je gebrr.rik van kan maken.
Een nornnale stoep ligt er niet irr de Wiel dus is het uitkíjken geblazen als je komt.

Maar ja, in De Wiel wonen nu eênmaalveelouderen vanwege <le bejaarde woningen die er
al vele jaren staan ên waar mensên Eraag wonen.
Kennelijk Ís de studenten die dit als een leuk projectje zagên om een goed punt te krijgen, in
opdracht van de oud gemeente lVaasdonk dit even ontschoten.
Ook zijn er kennelíjk tijdens de aanleg van dit project níet de rnaterialen gebruikt die er
gebruikt hadden moeten worden. Ook weet eenÍederdat als je bomen op een bult plaats er
niet bepaalt veel watêr naar de planten en bonnen gaat, omdat clit er domweg van afloopt en
in de goot verdwijrrt.
De twee andere (Herplaatste)herinneringsbonren hebben het er dan ook maar moeilijk mee,
en waren allang naar het rÍjk der hemelen verdwenen erls wij als bewoners niet al steeds
water zouden blijven bijgeven.

Goede grond die water zou hebben vastgehouclen eou clit hebben kunnen voorkomen en als
oplossing hebben gediend, maarja die grondsoort is nou net niet gebruiktl De planten die
aangeplant zijn destijds zijn veelal ook verdwenen en wat er nog staat staat er niet bepaalt
florissant bij. Wel hebben de beloners zelf diverse plarrten geplarrt zodat het tenmÍnste nog
en igszíns redel Íjk oogt.

Al eerder (2018) hebben wij het college van B&W verzocht om rnaat regelen te treffen, veel
is er belooft en weinig gedaan.
wij wíllen graag oplossingen voor de problernen die er in onze straat zÍjn.
Voor de Wiel zelf zijn drastísche maatregelen nodig, allereerst goed uitdiepen en weer water
dicht maken, eerl pomp om de waterstand en zuurstof op pijl te houden zoals ook bij andere
natuurvijvers in bv Ravenstein en Css is gebeurd, door bíjvoorbeeld een fontein plaatsen die



lucht toevoegt aan het water zodat blauwalg geen kans; meer krijgt, deze hoeft niet continu
te draalen, maar dan wanneer het nodí6 is,

De planken op onder andere de wandelbrug dlenen voorzien t,e worden van een anti slip
laag zodat kinderen volwassenen en de ouderen weerveilíg kunnen lopen, of rollen.

Vele mensen maken gebruik van onze Straat als doorgang als fiets dan wel wandelroute, dat
moet ook zo blijv'en, ook moeten de inwonêrs van Geffen weer trots kunnen zijn op Hun
Wiel.

Wij als inwoners van Geffen gemeênte Oss vragen u als Raad samen met ons deze
problemen op te lossen door sarnen met ons als bewoners van De Wiel tot oplossíngen te
komen die wel worden uitgevoerd níet louter belooft"

Plannen die nu nÍet worden weggewoven dat het niet zou kunnen door bijvoorbeeld het
Waterschap, de praktijk ín andere dorpen of steden bewijst dat het kan! En vooral dat het
werkt! Wat ons waterschap uit rnonde van L persoon diln ook probeert te ontkennen en te
verkondigen.

Wijvragen u als raad er ook in de" toekomst erop toe te zÍerr! Dat niet zoals nu! Direct na het
sturen van onze brief aan u als raad er "Effê wat ín Geffen gebêurt", en er later! Erwederom
blíjkt dat ervan alle toezeggíngen en beloftes v,rederom niks uítkomt.
Wij wíllen graag oplossingen. Zoals o.a.

o Het goed uitdiepen van De Wiel.
o Meer bomen en struiken Ín de straat en orn de vijver.
o Meer beplanting in de vÍjver zelf.
o De planken voorzien van antiesliplaag.
o Een pomp om de waterstand op ptjlte houden"
o Een fontein zodat er voldoende zuurstof ín het vuater kornt.
o Onderhoudsvriendelijke beplanting"
c Oplossingen voor bewatering koningsbornen.
e Een goed onderhoudsplan.
c En borden op een zÍchtbare plek plaatsen, rnaar niet recl'rt voor de zitbankjes.

En ja dÍt alles zal ook geld kosterr, wij vragen u hien arls raad dan ook voldoende budget voor
toe te ueggen.

Wij als bewoners van De Wiel danken uw voor uw Aandacht en heel Geffen zal blij zijn als u
aan onze noodkreet ook echt gehoorgeeft.

Alvast Dank.


